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NM.II.0052/2/10 
 

 

          P R O T O K Ó Ł  NR II/2010 
 

 

         z II Sesji Rady Miasta Sanoka VI kadencji, 
która odbyła się w dniu 02.12. 2010 r. od godz. 1600 

                  do godz. 1730  w Sali Herbowej tut. Urzędu Miasta 
   pod przewodnictwem Pana Jana Oklejewicza Przewodniczącego 

          Rady Miasta oraz Wiceprzewodniczących Rady Miasta  
     Pana Tomasza Dańczyszna i Pana Wojciecha Wydrzyńskiego  

                            
 

 
 
 

Na ogólną liczbę 21 Radnych w II Sesji Rady Miasta Sanoka VI kadencji udział  wzięło  wg 

listy obecności 20 Radnych. 

 

1. Bętkowski Ryszard  

2. Biega Jan 

3. Bluj Maciej 

4. Chrobak Andrzej 

5. Chytła Mariusz  

6. Dańczyszyn Tomasz 

7. Daszyk Zbigniew 

8. Drwięga Kazimierz 

9. Drwięga Maciej 

10. Krynicki Józef 

11. Lewandowski Piotr 

12. Lisowska Teresa 

13. Najsarek Robert 

14. Oberc Maria 

15. Oklejewicz Jan  

16. Pruchnicki Wojciech 

17. Ryniak Adam 

18. Tymoczko Henryka 

19. Woźniczak Łukasz 

20. Wydrzyński Wojciech 

 

Nieobecny Radny: 

1. Roman Babiak  

 

Ponadto w II  Sesji Rady Miasta Sanoka udział wzięli : Burmistrz Miasta Pan Wojciech 

Blecharczyk,  Z-ca Burmistrza Miasta Pan Marian Kurasz, Skarbnik Miasta Pan Kazimierz 

Kot, Sekretarz Miasta Pan Waldemar Och, Radca Prawny Pan Mirosław Furczak, Zastępca 

Przewodniczącego Miejskiej Komisji Wyborczej Pan Wiesław Wilkosz.  
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Ad. 1. 
Otwarcie sesji. 
 

Prowadzący posiedzenie Pan Jan Oklejewicz otworzył II Sesję Rady Miasta Sanoka. Powitał 

On Wysoką Radę, Pana Burmistrza wraz z współpracownikami, przedstawicieli prasy oraz  

wszystkich obecnych  na Sesji Rady.  

 

Na podstawie listy obecności  stwierdził, że na sali obrad  jest odpowiednia ilość Radnych  do 

podejmowania  prawomocnych uchwał. 

 

Ad. 2. 

Powołanie Sekretarza sesji. 

 

W związku z usprawiedliwioną nieobecności pierwszego z listy Radnego Romana Babiaka 

Prowadzący posiedzenie Pan Jan Oklejewicz  powołał na sekretarza Sesji następnego radnego 

z listy, którym został  Pan Ryszard Bętkowski.    

 
Ad. 3. 
 
Zapoznanie Radnych z porządkiem obrad.  
 

Radni otrzymali następujący  porządek obrad : 

 

1. Otwarcie obrad. 

2. Powołanie sekretarza sesji.  

3. Zapoznanie Radnych z porządkiem obrad. 

4. Podjęcie uchwały w sprawie obsadzenia mandatu radnego do Rady Miasta Sanoka.  

5. Złożenie ślubowania przez Radnego. 

6. Ślubowanie Burmistrza Miasta. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru przewodniczących komisji stałych Rady Miasta.  

8. Podjęcie uchwały w sprawie składów osobowych komisji stałych Rady Miasta. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru delegata i obserwatora do Związków Miast 

Polskich. 

10. Wolne wnioski i zapytania. 

11.  Zamknięcie obrad sesji. 

 

Nie wprowadzono uwag do porządku sesji. 

 
Ad. 4.  
 
Podjęcie uchwały w sprawie obsadzenia mandatu radnego do Rady Miasta Sanoka.  

 
Prowadzący posiedzenie Pan Jan Oklejewicz poinformował, że w związku z wygaśnięciem 

mandatu radnego Pana Wojciecha Blecharczyka na jego miejsce wstępuje kandydat z tej 

samej listy, który uzyskał kolejno największą liczbę głosów Pan Mariusz Chytła.   
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Następnie Zastępca Przewodniczącego Miejskiej Komisji Wyborczej Pan Wiesław Wilkosz 

gratulując wręczył Radnemu Panu Mariuszowi Chytle  zaświadczenie o wyborze Radnego 

Rady Miasta Sanoka VI kadencji  

 

Prowadzący posiedzenie Pan Jan Oklejewicz odczytał i poddał pod głosowanie projekt 

uchwały  w  sprawie  wstąpienia  kandydata z  tej  samej  listy na miejsce Radnego w związku  

z wygaśnięciem mandatu.  

 

Do odczytanej uchwały Radni nie wnosili uwag i zastrzeżeń.  
 

Za przyjęciem powyższej uchwały Nr II/6/10 głosowało 18 Radnych, głosów przeciwnych  

i wstrzymujących się nie było. 

 

Uchwała została podjęta.   

 
Ad. 5. 
 
Złożenie ślubowania przez Radnego. 

 
Prowadzący posiedzenie Pan Jan Oklejewicz  odczytał Rotę ślubowania. 
 
 
Rota ślubowania ! 
 
„Wierny Konstytucji i prawu Rzeczypospolitej Polskiej, ślubuję uroczyście obowiązki 
Radnego sprawować godnie, rzetelnie i uczciwie, mając na względzie dobro mojej gminy 
i jej mieszkańców”. 

 
Radny Mariusz Chytła – ślubuję. 
 
Ad. 6. 
 
Ślubowanie Burmistrza Miasta . 

Zastępca Przewodniczącego Miejskiej Komisji Wyborczej Pan Wiesław Wilkosz wręczył 

Panu Wojciechowi Blecharczykowi zaświadczenie o wyborze na Burmistrza Miasta Sanoka.  

 

Przewodniczący Rady Miasta Pan Jan Oklejewicz porosił Burmistrza elekta Pana Wojciecha 

Blecharczyka  o złożenie ślubowania. Wszyscy powstali, a Burmistrz elekt odmówił rota 

ślubowania:  
.  
„Obejmując Urząd Burmistrza Miasta Sanoka uroczyście ślubuję, że dochowam 
wierności  prawu  a  powierzony  mi urząd sprawować będę tylko dla dobra publicznego  
i pomyślności mieszkańców naszego miasta.”  „Ślubuję”.  
 
Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że ślubowanie zostało przyjęte. Następnie udzielił 

głosu Burmistrzowi Miasta.  
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Burmistrz Miasta Pan Wojciech Blecharczyk wygłosił expose -  „w historii samorządów 

mierzonej kolejnymi kadencjami najważniejsza jest ocena stopnia zaspokojenia potrzeb 

społecznych, będąca wynikiem rozwoju miasta, jego siły ekonomicznej, bazy społecznej, 

sportowej i kulturowej. Za to odpowiedzialni jesteśmy my, organy stanowiące i wykonawcze 

miasta. Tak też się stało już po raz trzeci w moim życiu samorządowym. I to jest moja wielka, 

prywatna satysfakcja, gdyż właśnie po raz trzeci w demokratycznym rozdaniu, mam okazję 
skorzystać z zaufania, którym obdarzył mnie duży procent społeczeństwa Sanoka. Satysfakcja 

prywatna jednak jest chwilowa, a spełnienie będzie możliwe wtedy, kiedy uda się zrealizować 
jak najwięcej zadań, które podniosą jakość życia mieszkańców. I takie właśnie cele nakreślam 

sobie w poszczególnych startach wyborczych. Cele oparte są o program wyborczy, który 

dotyczy wszystkich sfer życia mieszkańców. Mamy tworzyć miasto przyjazne mieszkańcom i 

wszystkim tym, którzy, oby jak najliczniej, do nas docierają, znajdując tutaj wartości 

kulturowe w muzeach, atrakcje architektoniczne i krajobrazowe, sportowe, rekreacyjne, 

wszelkie te wartości, które czynią z naszego miasta ważny punkt na mapie Podkarpacia, kraju 

i Europy. W moich i ufam, że w naszych wspólnych planach, jest wiele zadań, o które w 

realizacji poszczególnych budżetów musimy zadbać. Są to zadania wynikające z planu 

wieloletniego, a realizować je powinniśmy ze środków własnych, z udziałem wielkiego 

dobrodziejstwa, jakim są środki unijnych. Finansowanie tych zadań, zgodnie z sugestiami 

skarbnika miasta, powinniśmy zacząć opierać na mechanizmach polityki finansowej, jak np. 

leasing zwrotny, różnego rodzaju obligacje, a także o nową formę, która nie ma jeszcze zbyt 

wielu doświadczeń w naszym kraju, mianowicie partnerstwo publiczno-prawne. Z tą ostatnią 
formą finansowania mamy już do czynienia przy spółce Galeria Sanok.  Marzeniem moim, 

jak i sporego procentu sanoczan, jest wybudowanie aquaparku na bazie starego, archaicznego 

wręcz kompleksu basenów. W projekcie budżetu miasta na 2011 r. wprowadziłem kwotę na 

projekt techniczny aquaparku. Będę zabiegał u Wysokiej Rady o akceptację tej pozycji 

budżetowej jako dodatkowego aportu włożonego przez Miasto do Spółki Park Wodny. Ten 

zwiększony aport będzie mocniejszą kartą przetargową do wyłonienia inwestora i zwiększy 

szanse na konkretnego partnera do realizacji tego zadania. Wiem natomiast, że nikt, nikomu 

nie da nic za darmo i miasto, nawet z partnerem prywatnym, będzie musiało ponosić koszty 

choćby udziału proporcjonalnego do dzisiejszego nakładu na utrzymanie basenów. Moją 
ambicją jest, aby w ciągu 4 lat kadencji powstała w mieście taka inwestycja. Jedną z 

najpilniejszych bolączek polskich miast, w tym również Sanoka, jest zwiększająca się 
potrzeba budowy mieszkań socjalnych. Na ten cel mamy już projekt i działkę. Musimy także 

sprostać konieczności zwiększenia zasobów mieszkalnictwa komunalnego, pod które 

posiadamy działkę w okolicach ul. Konarskiego i będziemy robić wszystko, aby, czy to ze 

środków własnych, czy w mechanizmie wiązanym oddać pewną ilość mieszkań 
komunalnych. Bezsprzecznie należy poprawić jakość dróg miejskich, budując nowe i 

remontując istniejące, zniszczone odcinki. Wzorem ostatnich lat będziemy szukać możliwości 

współinwestowania i pomocy powiatowi, gdyż jak wszyscy zdajemy sobie sprawę, jakość 
dróg powiatowych w mieście jest fatalna, np. ul. Słowackiego, Daszyńskiego, Podgórze, czy 

innych. Tak jak do tej pory musimy dostrzegać także potrzeby sanockiego szpitalnictwa, 

asygnując w poszczególnych latach środki na sprzęty pomocne w lepszej diagnostyce. Już 
dziś apeluję do Państwa o zakup klasowego fortepianu do sali koncertowej, która w I połowie 

2011 r. zostanie otworzona przy coraz sławniejszej sanockiej szkole muzycznej. Uważam, że 

naszym obowiązkiem jest dostrzegać nie tylko swoje zadania, ale generalnie potrzeby miasta.   

Ważnym elementem życia w mieście jest sport. Będę apelował do Państwa o finansową 
pomoc dyscyplinom wiodącym, jak hokej, czy piłka nożna, absolutnie nie zapominając o 

innych. Musimy większe środki przeznaczyć na pracę z młodzieżą. Jak zostałem 

poinformowany Klub Piłkarski Stal Sanok podpisał porozumienie z Fundacją Ekoball, która 

zakłada kształcenie grup młodzieżowych oparte na ekoballu. Dlatego tę kilkusetosobową 
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rzeszę młodych piłkarzy trzeba będzie dodatkowo wesprzeć. Umożliwi to nowo podjęta przez 

Sejm ustawa o sporcie, która weszła w życie w październiku br. Staramy się umożliwić 
maksymalnie rozwój inwestycyjny miasta poprzez rozwój gospodarki przestrzennej miasta. 

Bolączką Sanoka jest fakt, że często mimo uchwalonego planu miejscowego działki nie są 
scalone. W innych miastach scalenia najczęściej dokonują samorządy, więc bezwzględnie 

musimy się nad tym zastanowić. Mamy kilka obszarów na terenie Sanoka z uchwalonymi 

planami przestrzennymi, które ze względu na niezrealizowane scalenie nie mogą być 
zabudowane. Musimy opracować taką procedurę, aby ten stan zmienić. Takim działaniem na 

pewno przyśpieszymy zabudowę terenów posiadających plany przestrzenne. W swojej 

codziennej działalności nadal musimy pomagać potrzebującym i ubogim. Będzie to osiągalne 

dzięki zwiększeniu efektywności i możliwości finansowych MOPS-u. Musimy doceniać 
działalność społeczników, tworzących w naszym mieście w dziedzinie kultury czy sportu. 

Powinni oni w większym wymiarze czuć wsparcie z naszej strony. Owszem, zawsze 

staraliśmy się im pomagać, ale potrzeby rosną, dlatego też będziemy angażować wszelkie 

możliwe prawem formy pomocy. Przed nami cztery lata pracy w okresie, oby sprzyjającym 

polskim samorządom, oby nie spotykały nas wszelkie zmiany obciążające budżet, np. 

zwiększenie środków na płace w oświacie bez kompensat z budżetu państwa, czy różnego 

rodzaju zmiany przepisów ograniczające dochody Miasta. W samym Urzędzie Miasta Sanoka 

planuję kilka zmian w niektórych wydziałach. Zmiany personalne, czy też przesunięcia mają 
poprawić jakość pracy Urzędu i jeszcze bardziej zdyscyplinować załogę. Co zaś tyczy się 
relacji burmistrz-rada miasta, deklaruję konstruktywną współpracę.  
Życzę sobie i Państwu, aby nasze wizje wyglądu Sanoka za 4 lata były spójne. 

Wykorzystajmy ten czas maksymalnie, korzystając ze sprzyjających relacji między różnymi 

szczeblami administracji samorządowej. Samorządy ościennych gmin zachęcam do 

nawiązania ściślejszej współpracy z miastem Sanok, które przecież nie uzurpuje sobie roli 

decydenta, czy kreatora wszelkich działań. Sanok jest miastem, z którym utożsamiają się 
mieszkańcy nie tylko powiatu sanockiego. Tu się kształcą, tu pracują, tu się leczą, tu spędzają 
czas. Jeżeli Panowie Wójtowie, czy Pan Burmistrz Miasta i Gminy Zagórz uznają, że z 

Sanokiem można lepiej i więcej, jesteśmy otwarci. Jeszcze raz życzę satysfakcji i 

wytrwałości.” . 

 

W tym miejscy porządku obrad Prowadzący posiedzenie Pan Jan Oklejewicz ogłosił 10 

minutową przerwę w celu zawiązania stałych  Klubów Radnych Miasta.   

 

Po przerwie.  

 
Ad. 7. 
 
Podjęcie uchwały w sprawie wyboru przewodniczących komisji stałych Rady Miasta. 
 
Prowadzący posiedzenie Pan Jan Oklejewicz poinformował, że jest 6 komisji stałych Rady 

Miasta Sanoka: 

- Komisja Finansowo – Gospodarcza  

- Komisja Infrastruktury Miejskiej  

- Komisja Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki 

- Komisja Zdrowia i Pomocy Społecznej 

- Komisja Ochrony Środowiska  i Porządku publicznego  

- Komisja Rewizyjna  
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Na przedmiotowej sesji dokonany zostanie wybór Przewodniczących ww. komisji w 

głosowaniu jawnym. Podany również zostanie skład Komisji stałych Rady Miasta na 

podstawie deklaracji radnych z poprzedniej sesji.   

 

Następnie prowadzący posiedzenie Pan Jan Oklejewicz poprosił o zgłaszanie kandydatur na 

funkcję Przewodniczącego Komisji Finansowo – Gospodarczej.  

 

Radny Jan Biega zgłosił kandydaturę Radnej Teresy Lisowskiej na Przewodniczącą Komisji 

Finansowo – Gospodarczej. Uzasadniając poinformował, że Pani Teresa Lisowska  jest z 

wykształcenia inżynierem budownictwa, w tym zawodzi pracuje od ponad 30 lat. Również 
dwie kadencje była Radną Rady Miasta tj. w latach 1994-1998 oraz 1998-2002 gdzie pełniła 

funkcję Przewodniczącej Komisji Budownictwa będąc jednocześnie członkiem Komisji 

Finansowo – Gospodarczej Rady Miasta. 

 

Radna Teresa Lisowska wyraziła zgodę na kandydowanie.     

 

Nie było więcej zgłoszeń, w związku z czym kandydatem na funkcję Przewodniczącego 

Komisji Finansowo – Gospodarczej została Pani Teresa Lisowska.  

 

Prowadzący posiedzenie Pan Jan Oklejewicz poprosił o zgłaszanie kandydatur na funkcję 
Przewodniczącego Komisji Infrastruktury Miejskiej.  

  

Radna Maria Oberc zgłosiła kandydaturę Radnego Piotra Lewandowskiego na 

Przewodniczącego Komisji Infrastruktury  Miejskiej. Uzasadniając poinformowała, że Pan 

Piotr Lewandowski ma wykształcenie wyższe, jest z zawodu inżynierem. Przez wiele lat 

pełnił funkcje kierownicze w fabryce „Autosan”. Przez okres półtora kadencji Rady Miasta 

był Przewodniczącym Komisji Budownictwa Komunalnego i Infrastruktury  Miejskiej, którą 
prowadził wzorowo,  ma ogromną wiedze merytoryczną w tej dziedzinie. Jest niezwykle 

pracowitym i zaangażowanym Radnym, pracuje dużo społecznie w spółdzielni 

mieszkaniowej. Radna uważa, że jest bardzo dobrym kandydatem na to stanowisko. 

 

Radny Piotr Lewandowski wyraził zgodę na kandydowanie.     

 

Nie było więcej zgłoszeń, w związku z czym kandydatem na funkcję Przewodniczącego 

Komisji Infrastruktury Miejskiej został Pan Piotr Lewandowski   

 

Prowadzący posiedzenie Pan Jan Oklejewicz poprosił o zgłaszanie kandydatur na funkcję 
Przewodniczącego Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki. 

 

Radny Piotr Lewandowski zgłosił kandydaturę Radnego Macieja Bluja na Przewodniczącego 

Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki. Uzasadniając poinformował, że Pan Maciej 

Bluj przez ostatnie 2 lata pełnił powyższą funkcję w sposób dobry. Jest z wykształcenia 

nauczycielem, oprócz swojej pasji pedagogicznej realizuje się również w życiu dzieci i 

młodzieży prowadząc naukę pływania, prowadząc klub sportowy dziecięcy. Tak, że jego 

wykształcenie jak i cechy wrodzone predysponują go do prowadzanie tejże Komisji.    

 

Radny Maciej Bluj wyraził zgodę na kandydowanie.     

 

Nie było więcej zgłoszeń, w związku z czym kandydatem na funkcję Przewodniczącego 

Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki został Pan Maciej Bluj 
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Prowadzący posiedzenie Pan Jan Oklejewicz poprosił o zgłaszanie kandydatur na funkcję 
Przewodniczącego Komisji Zdrowia i Pomocy Społecznej. 

 

Radny Wojciech Wydrzyński zgłosił kandydaturę Radnego Roberta Najsarka na 

Przewodniczącego Komisji Zdrowia i Pomocy Społecznej. Uzasadniając poinformował, że 

Pan Robert Najsarek jest z wykształcenia lekarzem. W poprzedniej kadencji pracował w tejże 

Komisji, zdobył doświadczenie. Radny uważa, że jest to osoba, która może prowadzić tą 
Komisję,   
 

Radny Robert Najsarek wyraził zgodę na kandydowanie.     

 

Nie było więcej zgłoszeń, w związku z czym kandydatem na funkcję Przewodniczącego 

Komisji Zdrowia i Pomocy Społecznej został Pan Robert Najsarek. 

 

Prowadzący posiedzenie Pan Jan Oklejewicz poprosił o zgłaszanie kandydatur na funkcję 
Przewodniczącego Komisji Ochrony Środowiska i Porządku Publicznego. 

 

Radny Maciej Drwięga zgłosił kandydaturę Radnego Kazimierza Drwięgę na 

Przewodniczącego Komisji Ochrony Środowiska i Porządku Publicznego Uzasadniając 

poinformował, że Pan Kazimierz Drwięga ma wykształcenie wyższe, aktualnie jest emerytem. 

Ma również doświadczenie samorządowe, pracował w powiecie , przewodniczył Komisji 

Transportu i Gospodarki Przestrzennej, był Wiceprzewodniczącym Komisji Rewizyjnej, pełni 

funkcje Skarbnika w Fundacji Zdrowia i jest Kierownikiem rezonansu magnetycznego.   

  

Radny Kazimierz Drwięga wyraził zgodę na kandydowanie.     

 

Nie było więcej zgłoszeń, w związku z czym kandydatem na funkcję Przewodniczącego 

Komisji Ochrony Środowiska i Porządku Publicznego został Pan Kazimierz Drwięga.  

 

Prowadzący posiedzenie Pan Jan Oklejewicz poprosił o zgłaszanie kandydatur na funkcję 
Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej 

 

Radna Teresa Lisowska zgłosiła kandydaturę Radnego Jana Biegi na Przewodniczącego 

Komisji Rewizyjnej. Uzasadniając poinformowała, że Pan Jan Biega  jest ekonomistą, 
licencjonowanym doradcą podatkowym. Posiada doświadczenie w pracy samorządu, był 

Radnym Rady Miasta w latach 1998-2002 oraz 1994-1998, pełnił funkcje Przewodniczącego 

Komisji Rewizyjnej.  

 

Radny Jan Biega wyraził zgodę na kandydowanie.     

 

Nie było więcej zgłoszeń, w związku z czym kandydatem na funkcję Przewodniczącego 

Komisji Rewizyjnej  został Pan Jan Biega.  

 

Prowadzący posiedzenie Pan Jan Oklejewicz zamknął listę zgłoszeń na Przewodniczących 

Komisji stałych Rady Miasta. Poinformował, że są to zgłoszenia jednoosobowe, dlatego też 
jest propozycja aby na zgłoszone kandydatury zagłosować jedną uchwałą w sposób jawny. 
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Radny Maciej Bluj zasugerował, aby na każdą osobę głosować oddzielnie. 

 

Prowadzący posiedzenie zwrócił się do Radcy Prawnego z prośbą o wykładnie prawną w 

związku z propozycją Prezydium Rady. 

 

Radca Prawny Mirosław Furczak poinformował, że jest to głosowanie jawne w związku z 

tym jedna i druga propozycja nie narusza prawa. 

 

Prowadzący posiedzenie poddał pod głosowanie dwie propozycje.  

 

W pierwszej kolejności poddał pod głosowanie propozycję Prezydium Rady, aby na 

wszystkie zgłoszenie kandydatury głosować en bloc. 

 

Za powyższą propozycją głosowało 7 Radnych, 9 Radnych było przeciw, 3 Radnych 

wstrzymało się od głosu.  Propozycja głosowania en bloc nie przeszła. 

 

Następnie prowadzący posiedzenie poddał pod głosowanie propozycję, aby na każdego 

kandydata  głosować oddzielnie. 

 

Za powyższa propozycją głosowało 10 Radnych, 5 Radnych było przeciw, 4 Radnych 

wstrzymało się od głosu.  Propozycja głosowania na każdego z kandydatów oddzielnie 

przeszła.  

 

W związku z powyższym prowadzący posiedzenie Pan Jan Oklejewicz poddał pod 

głosowanie oddzielnie każda kandydaturę na funkcje Przewodniczących Komisji stałych 

Rady Miasta. 

 

1. Kandydatura Radnej Teresy Lisowskiej na funkcję Przewodniczącej Komisji 

Finansowo – Gospodarczej. 

 

Za kandydaturą Radnej Teresy Lisowskiej głosowało 16  Radnych, głosów przeciwnych nie 

było, 3 Radnych wstrzymało się od głosu. 

 
W związku z powyższym głosowaniem Przewodnicząca Komisji Finansowo – 
Gospodarczej została Pani Teresa Lisowska.  
 

2. Kandydatura Radnego Piotra Lewandowskiego na funkcję Przewodniczącego Komisji 

Infrastruktury Miejskiej. 

 

Za kandydaturą Radnego Piotra Lewandowskiego głosowało 19  Radnych, głosów 

przeciwnych nie było, 1 Radny wstrzymał się od głosu. 

 
W związku z powyższym głosowaniem Przewodniczącym Komisji Infrastruktury 
Miejskiej został Pan Piotr Lewandowski.  
 

3. Kandydatura Radnego Macieja Bluja na funkcję Przewodniczącego Komisji Oświaty, 

Kultury, Sportu i Turystyki. 

 

Za kandydaturą Radnego Macieja Bluja głosowało 16  Radnych, głosów przeciwnych nie 

było, 3 Radnych wstrzymało się od głosu. 
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W związku z powyższym głosowaniem Przewodniczącym Komisji Oświaty, Kultury, 
Sportu i Turystyki został Pan Maciej Bluj.  
 

4. Kandydatura Radnego Roberta Najsarka na funkcję Przewodniczącego Komisji 

Zdrowia i pomocy Społecznej. 

 

Za kandydaturą Radnego Roberta Najsarka głosowało 17  Radnych, głosów przeciwnych nie 

było, 1 Radny wstrzymał się od głosu. 

 
W związku z powyższym głosowaniem Przewodniczącym Komisji Zdrowia I pomocy 
Społecznej został Pan Robert Najsarek.   
 

5. Kandydatura Radnego Kazimierza  Drwięgi na funkcję Przewodniczącego Komisji 

Ochrony Środowiska i Porządku Publicznego. 

 

Za kandydaturą Radnego Kazimierza Drwięgi głosowało 17  Radnych, głosów przeciwnych 

nie było, 3 Radnych wstrzymało się od głosu. 

 
W związku z powyższym głosowaniem Przewodniczącym Komisji Ochrony Środowiska i 
Porządku publicznego został Pan Kazimierz Drwięga.  
 

6. Kandydatura Radnego Jana Biegi na funkcję Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej.   

    

Za kandydaturą Radnego Jan Biegi głosowało 15  Radnych, 1 Radny był przeciw, 4 Radnych 

wstrzymało się od głosu. 

 
W związku z powyższym głosowaniem Przewodniczącym Komisji Rewizyjnej został Pan 
Jan Biega.  
 

Prowadzący posiedzenie Pan Jan Oklejewicz odczytał projekt uchwały w sprawie wyboru 

Przewodniczących stałych Komisji Rady Miasta.  

 

Radny Łukasz Woźniczak zgłosił propozycje aby każda Komisja była głosowana odrębną 
uchwałą. 
 

Prowadzący posiedzenie Pan Jan Oklejewicz poprosił Radcę Prawnego o interpretację 
propozycji zgłoszonej przez radnego.  

 

Radca Prawny Mirosław Furczak poinformował, że głosowania które się odbyły to były nad 

tą uchwałą , tylko były cząstkowe, w związku z czym nie widzi potrzeby głosowania nad tą 
uchwałą.   
 

Prowadzący posiedzenie Pan Jan Oklejewicz poinformował, że przyjmując opinię i 

wyjaśnienie Radcy Prawnego uchwała ta została przyjęta na podstawie głosowań 
cząstkowych.  

 

Do odczytanej uchwały Nr II/7/10 Radni nie wnosili uwag i zastrzeżeń. 
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Ad. 8. 
 
Podjęcie uchwały w sprawie składów osobowych komisji stałych Rady Miasta. 
 
Prowadzący posiedzenie Pan Jan Oklejewicz poinformował, że są jeszcze nie kompletne 

zgłoszenia do niektórych Komisji stałych Rady Miasta. Następnie poprosił 

Wiceprzewodniczącego Rady Tomasz Dańczyszna o przedstawienie składów osobowych 

komisji stałych Rady Miasta przygotowanych na podstawie wcześniejszych deklaracji 

radnych.  

 

Wiceprzewodniczący Tomasz Dańczyszyn odczytał składy osobowe komisji stałych.     

 

Komisja Finansowo – Gospodarcza: 
 

Roman Babiak, Jan Biega, Maciej Bluj, Tomasz Dańczyszyn , Zbigniew Daszyk, Maciej 

Drwięga, Józef Krynicki, Piotr Lewandowski, Terasa Lisowska, Robert Najsarek, Maria 

Oberc, Wojciech Pruchnicki, Henryka Tymoczko, Łukasz Woźniczak. 

 

Komisja Infrastruktury Miejskiej :  
 

Roman Babiak, Andrzej Chrobak, Tomasz Dańczyszyn , Zbigniew Daszyk, Mariusz Chytła, 

Józef Krynicki, Piotr Lewandowski, Teresa Lisowska, Wojciech Pruchnicki, Łukasz 

Woźniczak.  

 

Komisja Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki :  
 

Maciej Bluj, Ryszard Bętkowski, Andrzej Chrobak, Maciej Drwięga,  Wojciech Wydrzyński. 

 

Komisja Zdrowia i Pomocy Społecznej: 
 
Kazimierz Drwięga, Robert Najsarek., Henryka Tymoczko, Wojciech Wydrzyński. 

 
Komisja Ochrony Środowiska i Porządku Publicznego: 
 
Ryszard Bętkowski, Kazimierz Drwięga, Maria Oberc, Adam Ryniak. 

 

Komisja Rewizyjna: 
 

Jan Biega, Adam Ryniak    

 

Wiceprzewodniczący Tomasz Dańczyszyn dodał, że Komisja Rewizyjna powinna mieć w 

składzie każdego reprezentanta klubu. W związku z czym poprosił Przewodniczących 

Klubów o zgłaszanie swoich przedstawicieli do Komisji Rewizyjnej  

 

Prowadzący posiedzenie Pan Jan Oklejewicz poinformował, że podczas ogłoszonej przerwy 

wpłynęły do Prezydium Rady pisma w sprawie zawiązania się Klubów. W związku z czym 

zostały zawiązane następujące Kluby: 

- Klub PiS- u w składzie: Andrzej Chrobak, Wojciech Pruchnicki ( Przewodniczący Klubu), 

Henryka Tymoczko   
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- Klub SLD dla Sanoka w składzie: Jan Biega, Piotr Lewandowski, Teresa Lisowska, Jan 

Oklejewicz   

- Klub Radnych Platformy Obywatelskiej w składzie: Maciej Drwięga, Kazimierz Drwięga, 

Łukasz Woźniczak (Przewodniczący Klubu) 

- Klub Samorządu Ziemi Sanockiej w składzie: Robert Najsarek, Wojciech Wydrzyński, 

Tomasz Dańczyszyn (Przewodniczący Klubu), Adam Ryniak      

- Klub Radnych dla Sanoka w składzie: Maciej Bluj (Przewodniczący Klubu), Mariusz 

Chytła, Maria Oberc, Józef Krynicki  

- Klub Zjednoczeni w składzie: Zbigniew Daszyk (Przewodniczący Klubu), Roman Babiak, 

Ryszard Bętkowski.  

 

Radny Maciej Bluj w imieniu Klubu Radnych dla Sanoka zgłosił do Komisji Rewizyjnej 

Radnego Mariusza Chytłę.  
 

Radny Zbigniew Daszyk w imieniu Klubu Zjednoczeni zgłosił swoją kandydaturę do Komisji 

Rewizyjnej.  

 

Radny Maciej Drwięga w imieniu Klubu Radnych PO zgłosił kandydaturę Radnego Łukasza 

Woźniczaka do Komisji Rewizyjnej. 

  

Skład Komisji Rewizyjnej wygląda następująco: Jan Biega (Przewodniczący komisji), 

Mariusz Chytła, Zbigniew Daszyk, Adam Ryniak, Łukasz Woźniczak.    

 

Prowadzący posiedzenie Pan Jan Oklejewicz poinformował, że jest mały skład osobowy w 

Komisji Ochrony Środowiska i Porządku Publicznego w związku z czym zachęcał radny aby 

się zapisywali do tej Komisji. 

 

Radny Andrzej Chrobak zwrócił się z prośbą o wykreślenie go ze składu Komisji 

Infrastruktury Miejskiej na rzecz Komisji Finansowo – Gospodarczej.   

 

Nie było więcej zgłoszeń kandydatów do Komisji stałych Rady Miasta. Po wprowadzonych 

zmianach składy osobowe stałych Komisji Rady Miasta przedstawiają się następująco:  

 

Komisja Finansowo – Gospodarcza: 
 

Terasa Lisowska (Przewodnicząca Komisji), Roman Babiak, Jan Biega, Maciej Bluj, Andrzej 

Chrobak, Tomasz Dańczyszyn , Zbigniew Daszyk, Maciej Drwięga, Józef Krynicki, Piotr 

Lewandowski, Robert Najsarek, Maria Oberc, Wojciech Pruchnicki, Henryka Tymoczko, 

Łukasz Woźniczak. 

 

Komisja Infrastruktury Miejskiej :  
 

Piotr Lewandowski (Przewodniczący Komisji), Roman Babiak, Tomasz Dańczyszyn, 

Zbigniew Daszyk, Mariusz Chytła, Józef Krynicki, Teresa Lisowska, Wojciech Pruchnicki, 

Łukasz Woźniczak.  

 

Komisja Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki :  
 

Maciej Bluj (Przewodniczący Komisji), Ryszard Bętkowski, Andrzej Chrobak, Maciej 

Drwięga,  Wojciech Wydrzyński. 
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Komisja Zdrowia i Pomocy Społecznej: 
 
Robert Najsarek (Przewodniczący Komisji), Kazimierz Drwięga, Henryka Tymoczko, 

Wojciech Wydrzyński. 

 
Komisja Ochrony Środowiska i Porządku Publicznego: 
 
Kazimierz Drwięga (Przewodniczący Komisji), Ryszard Bętkowski, Maria Oberc, Adam 

Ryniak. 

 

Komisja Rewizyjna: 
 

Jan Biega (Przewodniczący Komisji), Chytła Mariusz, Zbigniew Daszyk, Adam Ryniak, 

Łukasz Woźniczak.    

 

Prowadzący posiedzenie Pan Jan Oklejewicz odczytał projekt uchwały Rady Miasta w 

sprawie składów osobowych Komisji stałych Rady Miasta.  

 

Do odczytanej uchwały Radni nie wnosili uwag i zastrzeżeń. 
 

Za przyjęciem powyższej uchwały Nr II/8/10 głosowało 20 Radnych, głosów przeciwnych  

i wstrzymujących się nie było. 

 

Uchwala została przyjęta. 

 
Ad. 9. 
 
Podjęcie uchwały w sprawie wyboru delegata i obserwatora do Związków Miast 
Polskich. 
 

Prowadzący posiedzenie Pan Jan Oklejewicz poinformował, że funkcję delegata do Związku 

Miast Polskich z urzędu pełni Burmistrz Miasta Pan Wojciech Blecharczyk, natomiast 

zadaniem Rady Miasta jest wybrać co najmniej dwóch obserwatorów w zgromadzeniu 

ogólnym Związków Miast Polskich. Następnie prowadzący posiedzenie poprosił o zgłaszanie 

kandydatur na obserwatorów do Związków Miasta Polskich.    

 
Wiceprzewodniczący Rady Miasta Tomasz Dańczyszyn zgłosił kandydaturę Radnego Adam 

Ryniaka na obserwatora do Związków Miast Polskich. Pan Adam Ryniak był obserwatorem 

w poprzedniej kadencji i z tej fukani wywiązywał się bardzo dobrze. 

 

Radny Adam Ryniak wyraził zgodę na kandydowanie.    

 

Radny Maciej Bluj zgłosił kandydaturę Radnego Józefa Krynickiego na obserwatora do 

Związków Miast Polskich.  

 

Radny Józef Krynicki wyraził zgodę na kandydowanie.  
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Nie było więcej zgłoszeń kandydatów w związku  z czym prowadzący posiedzenie zamknął 
listę zgłoszeń. Zaproponował również, aby zagłosować na dwóch kandydatów, czyli na 

Radnego Józefa Krynicki oraz Radnego Adama Ryniaka en bloc w jednej uchwale.  Nie było 

sprzeciwów w związku z czym prowadzący posiedzeń Pan Jan Oklejewicz odczytał uchwałę  
w sprawie wyboru delegata i obserwatora do Związków Miast Polskich. 

 

Do odczytanej uchwały Radni nie wnosili uwag i zastrzeżeń. 
 

Za przyjęciem powyższej uchwały Nr II/9/10 głosowało 19 Radnych, głosów przeciwnych  

nie było, 1 Radny wstrzymał się od głosu. 

  

Uchwala została przyjęta. 

 
Ad. 10. 
 
Wolne wnioski i zapytania. 
 
Radny Pan Adam Ryniak złożył dwa wnioski o następującej treści: 

 
„Właściciele sklepów na deptaku zgłaszają następujący problem. Zamrożony śnieg na 

deptaku posypywany jest piaskiem, który klienci wnoszą na obuwiu do sklepów. Powoduje to 

zarysowania płytek i dodatkowe sprzątanie sklepu. Właściciele sklepów proszą o stosowanie 

innego środka oraz lepsze sprzątanie deptaku. Kto odpowiada za stan chodników i terenu na 

deptaku  oraz   wokół   sklepów?  Czy  właściciele  sklepów  na  deptaku  mają  racje?  Proszę  
o pisemną odpowiedzią, a kopią pisma powiadomić Pana Feliksa Przybysza, sklep Merkury 

ul. Piłsudskiego 1, który zgłosił powyższy problem”.  

 

Radna Henryka Tymoczko zgłosiła wniosek w sprawie naprawy wiat przystankowych 

szczególnie w dzielnicy Posada (wstawienie szyb).  

 

Radny Pan Łukasz Woźniczak zwrócił się z prośbą o przybliżenie harmonogramu prac na 

projektem budżetu. 

 

Prowadzący posiedzenie Pan Jan Oklejewicz poinformował, że termin uchwalenia budżetu 

został przesunięty na rok 2011 ustawowo o jeden miesiąc, czyli do końca lutego.  Jeżeli 

chodzi o procedury związane z pracami nad budżetem prowadzący posiedzenie zwrócił się do 

Skarbnik o ich przybliżenie.  

 

Skarbnik Pan Kazimierz Kot poinformował, że jeżeli chodzi o procedurę budżetu wszystkie 

zagadnienia, problemy terminy reguluje przyjęta w roku ubiegłym uchwała o procedurze i 

trybie opracowania budżetu. Ta uchwała jest zgodna z nową ustawą, ponieważ od stycznia 

tego roku weszła w życie ustawa o finansach publicznych, która wprowadziła wiele zmian w 

zakresie kształtu budżetu, procedury nad budżetem, załączników do budżetu, nawet 

wykonywania budżetu.  Ta ustawa jest wdrażana jakby etapowo, wchodzi w ciągu wielu lat 

np. nowe limity zadłużenia wyjdą dopiero w roku 2014, natomiast w roku 2011 wchodzi 

bardzo istotna sprawa, która będzie rzutować i na procedurę budżetu i na jego kształt, a nawet  

co istotne ten budżet na rok 2011 będzie obejmował dwie uchwały i dwa dokumenty, 

mianowicie uchwałę o budżecie oraz uchwałę o wieloletniej prognozie finansowej. Fakt 

podjęcia tej uchwały o wieloletniej prognozie finansowej będzie miał daleko idące skutki dla 

samego kształtu uchwały budżetowej, mianowicie w tej prognozie, która funkcjonuje od roku 
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2011 aż do końca spłaty zobowiązań, czyli do roku 2018 r. są zawarte wskaźniki, które 

narzuca ustawa o finansach publicznych. Pierwszy wskaźnik, który wchodzi w roku 2011 

mówi o nim art. 242, jest to wskaźnik o relacji dochodów bieżących, wydatków bieżących. 

Jeżeli poszczególne Komisje będą opiniować projekt budżetu, zwykle to się odbywa w formie 

wniosków, w zakresie poszczególnych zadań, będzie trzeba czuwać aby relacje ujęte w 

prognozie wieloletniej w zakresie relacji wydatków i dochodów bieżących zostały 

zachowane. W przypadku gdyby te relacje zostały zakłócone wówczas opinia w trybie 

nadzoru, którą wydaje RIO będzie negatywna. Tak, że procedując nad budżetem trzeba 

zwracać uwagę na to czy w wyniku zmian proponowanych przez Radnych zostaną zachowane 

wskaźniki i relacje budżetowe. Jeżeli chodzi o terminy to w zakresie projektu budżetu były 

nie zmienione, przedłożony został projekt w terminie, w dniu 15 listopada. Kolejny etap to 

będzie tzw. pierwsze czytanie budżetu, następnie projekt budżetu będzie poddany obróbce na 

poszczególnych Komisjach  branżowych, które będą opracowywały swoje opinie, a następnie 

przekażą Komisji Finansowej, która dokona zbiorowego ujęcia, uwzględnienia wszystkich 

wniosków. Te wnioski już finalne Komisji Finansowej trafią do Burmistrza, który ma 7 dni na 

ich rozpatrzenie oraz ma prawo nie przyjęcia wniosków i w tym roku po raz pierwszy ma 

prawo nie uzasadniania ich przyjęcia. Skarbnik dodał również, że termin przyjęcia uchwały 

budżetowej został przesunięty do końca lutego oraz na pierwszym czytaniu budżetu 

przedstawi więcej szczegółów. 

 

Burmistrz Pan Wojciech Blecharczyk odniósł się do wniosku złożone przez Radnego Adama 

Ryniaka informując, że za utrzymanie dróg w Śródmieściu odpowiada firma wyłoniona w 

przetargu, tą firmą jest firma AZ. Burmistrz dodał, że wezmą pod uwagę sugestie Pana 

Przybysza i mu odpiszą.    
 

 
Ad. 11. 
 
Zamknięcie obrad sesji. 
 
Prowadzący posiedzenie Pan Jan Oklejewicz zamknął II sesję Rady Miasta Sanoka. 

 

Protokołowała :                                         Sekretarz Sesji :                                Przewodniczący 

                                                                                                                               Rady Miasta 

 

Joanna Szylak                                         Ryszard Bętkowski                              Jan Oklejewicz   

 


